

Third International Congress of Nephrology

The 3rd International Congress of Nephrology will be held in Washington, D.C., USA, September 25–30, 1966. The Congress will utilize the elegant facilities of the new Washington International Hilton Hotel, which is currently under construction and which will provide seating for 4,000 persons at a general session.

Dr. ROBERT BERLINER of the National Institutes of Health is the President of the Congress, and Dr. GEORGE E. SCHREINER, Professor of Medicine at Georgetown University, is the Secretary General. An office for the Secretariat has been set up at 9650 Wisconsin Avenue, N.W., Washington, D.C. 20014. Cable address for the Congress is NEPHROCON.

Details of the planned program will be released in subsequent issues of *Nephron* and will include major sessions in renal physiology, renal pathology, electron-microscopy, renal diseases, dialysis techniques, pyelonephritis and related microbiology, and homotransplantation with its immunological considerations.

The Congress is under the general sponsorship of the International Society of Nephrology and is being sponsored in the United States by the renal section of the Council on Circulation of the American Heart Association, together with a number of cooperating societies, whose list currently includes the American Society for Artificial Internal Organs, the American Federation for Clinical Research, the American Urological Association, the American Medical Association, and the Washington Heart Association.

Troisième Congrès International de Néphrologie

Le III^e Congrès International de Néphrologie se tiendra à Washington, D.C., U.S.A., du 25 au 30 septembre 1966, dans les locaux du nouvel hôtel Hilton international.

Cet établissement, actuellement en construction, offrira toutes facilités et permettra de tenir des sessions plénières de 4000 participants.

Le Président du Congrès est le Dr. ROBERT BERLINER, du «National Institute of Health», et le Secrétaire Général est le Dr. GEORGE E. SCHREINER, professeur à l'Université Georgetown.

Le Secrétariat est établi à l'adresse suivante: 9650 Wisconsin Avenue, N.W., Washington, D.C. 20014. L'adresse télégraphique est NEPHROCON.

Le programme préliminaire paraîtra dans les prochains numéros de *Nephron*. Les thèmes principaux seront: la physiologie, l'anatomopathologie, la microscopie électronique du rein, les techniques de dialyse, les maladies rénales et en particulier les pyélonéphrites et les problèmes bactériologiques qu'elles posent, les homotransplantations rénales, y compris leurs aspects immunologiques.

Le Congrès est placé sous les auspices de la Société Internationale de Néphrologie. Aux Etats-Unis, il est patronné par la section néphrologique du «Council on Circulation of the American Heart Association» et par de nombreuses autres sociétés parmi lesquelles la Société Américaine pour l'Etude des Organes Artificiels, la Fédération Américaine de Recherche Clinique, la Société d'Urologie Américaine, l'Association des Médecins Américains, et la Société de Cardiologie de Washington.